



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
12 MAJ 2011

**Tid: 12:00**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	KRISTINA "KRAZ" BERNDTSSON
VICE ORDFÖRANDE	LARS LUNDBERG
SEKRETERARE	SIMON "SKÅNING" SIGURDHSSON
LEDAMOT	MARCUS JOHANSSON
ORDFÖRANDE DP	MARCUS "MÄSK" BIRGERSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	DANIEL "DRILL" ANDRÉN
ORDFÖRANDE SNF	VIKTOR "MEFFE" NILSSON
ORDFÖRANDE FOC	JONAS "JESUS" FLYGARE
ORDFÖRANDE FARM	DANIEL "POLLY" PETTERSSON
TILLTRÄDANDE ORDFÖRANDE	CECILIA HULT
TILLTRÄDANDE VICE ORDFÖRANDE	OTTO FROST
TILLTRÄDANDE KASSÖR	NILS WIREKLINT
TILLTRÄDANDE SEKRETERARE	DANIEL SVENSSON
TILLTRÄDANDE LEDAMOT	TORA DUNÅS
TILLTRÄDANDE ORDFÖRANDE F6	BJÖRN HERDER
TILLTRÄDANDE ORDFÖRANDE SNF	KASPER WESTMAN

**§1 Mötets öppnande** Kristina öppnar mötet 12:05.

**§2 Val av justerare** Daniel Andrén väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Otto har inte skrivit någon proposition om valberedare, Skåning inte korrläst något phadderavtal eftersom NollK inte skrivit klart det än, och arbetsgrupperna har inte träffats under den gångna veckan. Balnågoting har fortfarande inte kommit in med något underlag.

**§4 Rundabordet**

- **Kärnstyret:** Kristina och Cecilia har varit på KU-möte — nya KO verkar vara jättebra, tycker båda två. Vi hade möte med SG Fysik också, det kommer en punkt om detta senare.
- **FARM:** planerar inför studiebesök på Ringhals och ringer företag inför F-dagen. Dessutom finslipar de CERN-resan.
- **NollK:** har varit nere på kåren och försökt tvinga fram en extra SUS-utbildning innan nollningen. Det blir mininollning till helgen, också.



- **Foc:** har berättat för de nya hur saker fungerar och har planerat omsits.
- **SNF:** har diskuterat vad som händer inför hösten. UU har de vart på också, men det hände inte något viktigt där.
- **F6:** har haft många lunchmöten och planerat ET-raj. Det blir liveband! De får plats på SUS-utbildningen (så vi kanske kan ha sittande F6 med SUS-utbildning under nollningen — just nu har vi inga serveringsansvariga varken i DP, F6 eller NollK), och var på GasqueK-möte.
- **DP:** har inte gjort så mycket mer än att ha postomsits.

**§5 GU** Kärnstyret hade möte med SG Fysik för att vi skulle få titta på varandra och kunna prata om hur vi skulle kunna utöka vårt samarbete och öka integrationen över väggen. Vi tyckte det verkade vara en bra idé med samarr under nollningen, men det kanske är lite upp till NollK. De kanske kan prata med varandra? SG Fysik vill ha något lugnare, så att de kan distansera sig lite från ReKo.

De vill gärna veta vem man skulle prata med om det inte är städat också. Vi måste städa efter oss, så att det inte luktar förfärligt efter helgen för att vi har festat.

**§6 FBI-stadga** FBI har ändrat sina stadgar, och lagt till att de måste ta upp frågan om medlemsavgift på sina årsmöten. Styret måste godkänna ändringen.

**Beslut:** Att godkänna den nya FBI-stadgan.

Dessutom vill de ha access till skyddrummet, men det kan Skåning fixa utan att det går genom Styret. De får maila.

**§7 Fyllnadsval,** Hanna Rasko vill fyllnadsväljas till Årskursrepresentant TM2. Hon har aspat lite och  
**SNF** tycker att det är en viktig post.

**Beslut:** Att fyllnadsvälja Hannah Rasko till Årskursrepresentant TM2.

**§8 Nollaninfo** NollK funderar på att lägga in en sektionsföreläsning som förklarar hur sektionen fungerar, så att föreningskvällen inte är det enda som introducerar nollan till sektionen och dess föreningar.

Gamla styret (eller, avgående) hade tänkt sig att hålla i en sån, så att nya styret (som troligtvis har fullt upp) kan koncentrera sig på annat. SNF vill ha typ en kvart, FARM också. Man kan visa upp föreningarna som inte syns så bra under nollningen, men hålla det väldigt kort och bara presentera det allra viktigaste.

DP vill också vara med och säga att de städar, men Kraz tror att någon annan (typ Styret) kan lägga fram det och kanske presentera städsystemet lite. Hela den här föreläsningen är egentligen något avgående och tillträdande kärnstyren kan diskutera närmre.



§9 Övriga frågor • **Götaplatsen:** Det är Kulturkalas under början av nollningen, så Götaplatsen är dubbelbokad.

§10 Nästa möte Nästa möte blir 19 maj 2011.

§11 Mötets avslutande Mötet avslutades av Kristina 12:37.

---

Kristina Berndtsson  
Ordförande

---

Simon Sigurdhsson  
Sekreterare

---

Daniel Andrén  
Justerare